
	

Protokoll	2021	nr	11	

Styrelsemöte	7	/	SvJJF	2021-22	

Tid:	
2021-08-30,	kl.21	-	22.30	

Plats:	
Google	Meet	

Kallande:	
Dario	Lopez	Kästen	(ordförande),	Nico	Christoforidis	(kassör),	Jonatan	Dagnå	(ledamot),	Mikael	
Bengtsson	(ledamot),	Anna-Lena	Löf	(ledamot),	Henrik	Wendel	(ledamot),	Miranda	Ros	(ledamot)	
och	Johan	Moe	(suppleant)		

Adjungerade	Revisor	och	Valberedningen.		

§63	Formalia	
					 a)	Mötets	förklarades	öppnat	av	ordförande	Dario	Lopez	Kästen.	
					 b)	Närvarande	var	alla	i	styrelsen	samt	valberedningens	ordförande.	
					 c)	Till	mötesordförande	valdes	Anna-Lena	och	mötessekreterare	Mikael.	
					 d)	Till	justeringsman	utsågs	Henrik	
					 e)	Dagordningen	godkändes	eZer	justering.	

§64	Rapportering	
					 a)	Arbetsmöten	som	varit	under	sommaren	ska	sammanställas.	De	som	förde		 	
	 				anteckningar	var	Miranda	och	Dario	och	de	sammanställer	de[a	på	Trello	för		 	
	 				vidare	arbete.		
					 b)	Dario	aviserade	a[	han	var	under	hårt	arbetstryck	från	si[	civila	arbete	och	därför		
	 					inte	hunnit	göra	allt	som	var	planerat.	Flera	andra	i	styrelsen	sa	sig	ha	liknande		 		
	 					situa\on	och	ideella	uppdrag	får	då	komma	i	andra	hand.	Pandemins	grepp	om		
	 					vardagen	håller	på	a[	släppa	och	flera	verksamheter	får	en	ketchupeffekt	i		 	
	 					arbetsbelastning.	
					
§65	EKONOMI	
					 a)	Aktuell	status	är	god	och	inga	större	förändringar.	

§66	TÄVLING	
					 a)	Tävlingskalender	för	2021	justerad.	
					 b)	Regelverken	ska	offentliggöras	\llsammans	med	en	förklaring	av	hur	den	nya		 	
	 					regelprocessen	fungerar.	
				 c)	Landslagsgruppen	träffas	fysiskt	för	första	gången	sen	pandemin	4-5	september	
		 				i	Dalby	och	deltar	i	Wesaight-eventet	i	Lomma	som	uppladdning	inför	JEM		
	 				24-26	september	i	Tyskland.	



				 d)	Mikael	redovisade	si[	samtal	med	Janet	Smedberg,	Domarrådets	ordförande.	
	 				Hon	ska	lämna	in	en	rapport	från	domarnas	deltagande	i	EM	(Tyskland	i	juli)	
					 e)	Wernamo	Open	18	september,	statusrapport.		

§67	INTERNATIONELL	 	
						 E[	arbete	ska	påbörjas	om	den	svenska	hållningen	interna\onellt	och	vilka	 	 				
	 representanter	SvJJF	ska	ha	i	de	olika	interna\onella	sammanhang	som	finns.		
										 Isabelle	Sarfa\	är	invald	i	JJIF	och	representerar	SvJJF	där.		
	 Det	finns	fler	som	har	interna\onella	beröringspunkter	och	dessa	bör	samordnas		
	 så	vi	jobbar	åt	samma	håll.		 					
	 För	a[	federa\onen	ska	kunna	fa[a	bra	och	långsik\ga	beslut	behöver	all		 	
	 informa\on	gå	\ll	arbetsgruppen	för	interna\onella	frågor.								 					
	 Vid	samtal	med	Janet	Smedberg	har	även	hon	aviserat	intresse	för	interna\onellt		
	 arbete.	

§68	UTBILDNING	
					 a)		Robs	utbildningar	i	Värnamo	19/9,	anmälan	via	mail	som	Dario	sä[er	upp,	och		
	 					Sollentuna	13-14/11	-	samt	undersöka	om	anmälan	via	sisu	är	möjlig	
					 b)	Informa\onsfilm	om	Parajujutsu	håller	på	a[	klippas	ihop,	blir	ca	10-12min	lång.		
				
§69	KOMMUNIKATION	
					 a)	Hemsidan,	genomgång	av	vad	som	ska	finnas	där	och	inte.	Vi	konstaterar	a[	det		
	 					finns	mycket	som	måste	justeras	och	uppdateras.	
					 b)	En	diskussion	om	vem/vilka	som	ska	hantera	våra	sociala	medier	och	hur	ska	vi		
	 					utveckla	en	levande	kommunika\on	med	våra	medlemmar	och	de	som	är		 	
	 					intresserade	av	vår	idro[.	Det	är	en	vik\g	fråga	som	behöver	prioriteras.	
						 					BESLUT:	eZerforskning	av	vilka	Federa\onskonton	för	sociala	medier	som	finns		
	 					ska	påbörjas	av	kommunika\onsgruppen.	
				 c)	Incidenten	i	Malmö	som	kopplats	\ll	vår	idro[	diskuterades.	Det	är	inte	en		 	
	 				verksamhet	som	är	eller	har	varit	medlem	i	federa\onen.	Henrik	ska	undersöka		
	 				om	det	finns	något	vi	kan	göra	för	a[	hjälpa	drabbade	ak\va.	Denna	händelse	
					 				aktualiserar	återigen	vikten	av	utbildning	i	trygga	idro[smiljöer	inom	vår	idro[.	

§70	HELA	jujutsun	
						 a)	”Vad	är	det	bästa	med	jujutsu	för	dig/er”	projektet	presenterades	av	Mikael.	E[		
	 					sä[	a[	nå	ut	\ll	alla	medlemmar	oavse[	vilken	form	av	jujutsu	de	utövar.	
	 					BESLUT:	E[	arbete	om	hur	vi	presenterar	det	via	hemsidan	och	sociala	medier		
	 					påbörjas.	

§71	MÅNGFALD	&	JÄMLIKHET	
					 a)	Frågan	om	Demokra\projektet	fick	bordläggas	\ll	kommande	möte.	

§72	Formalia		
					 a)	Nästa	möte	20	sept	kl.21	digitalt.		
						 b)	Mötesplanen;	20/9,	18/10,	15/11,	13/12,	10/1,	31/1,	21/2	och	14/3.	
					 c)	Feedback	om	mötet;	det	flöt	på	bra	och	vi	höll	nästan	\den.	
					 d)	Mötet	avslutades	av	Anna-Lena.	

Mikael	Bengtsson	 	 Anna-Lena	Löf	 	 Henrik	Wendel	
Mötesekreterare	 	 Mötesordförande	 	 Justeringsman


